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Abstract (en)
For producing a liquid metal jet (10) which emerges from a container and is, for example, subsequently atomised to powder (31), a funnel (6) which
is conical or in the form of a hyperboloid of revolution is provided, the funnel consisting of metallic, fluid-cooled segments (11 to 15) and being
surrounded by an induction coil (7). Owing to the shape of the funnel (6), the choice of alternating-current frequency at which the induction coil (7) is
operated, and the choice of the electric loading of the induction coil (7), the liquid metal jet (10) can be produced and blocked. <IMAGE>

Abstract (de)
Für die Formung eines Gießstrahls (10), der aus einem Behälter austritt und zum Beispiel anschließend zu Pulver (31) verdüst wird, ist ein
kegeliger oder rotations-hyperbolischer Trichter (6) vorgesehen, der aus metallischen, fluid-gekühlten Segmenten (11 bis 15) besteht und von einer
Induktionsspule (7) umgeben ist. Durch die Form des Trichters (6), durch die Auswahl der Wechselstromfrequenz, mit der die Induktionsspule (7)
betrieben wird, und durch die Auswahl des Strombelags der Induktionsspule (7) kann der Gießstrahl (10) geformt und gesperrt werden. <IMAGE>
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